
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 8. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 700
PFAS-stoffer opsamles ikke i kroppens fedtvæv som andre sundhedsskadelige stoffer. 
Derfor kan der være behov for andre testmetoder, når lægemidler med PFAS skal god-
kendes. Tages der hensyn til alle helbredseffekter, som PFAS-stoffer kan forårsage, når 
lægemidler testes med henblik på godkendelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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